
RA$lĄ G M lhtY
w Górnie

26_008 GÓRNo
te|.30-23-047 PRoToKóŁ NrXLII/2010

z obrad sesji Rady Gminy w Górnie odbyĘch w dniu ż1, czenłca 2010 r. w

lokalu Urzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00 zakończono o godz,l3,00,

Lisia obecności radnych w zńączeniu do protokołu,

W sesji ponadto ldzińwzięli:
1. Pń Jarosław Królicki - Wójt Gminy
ż. PańAnna Michalska - Wicewójt Gminy
3. Pani Atfreda Zańęrucha Rubak - Dyrektor ZOZ
4. Pan Henryk Opaliński - Skarbnik Gminy

orazpozostali goście wg z-aŁączonej listy obecności,

PĄekt porządku obrad smji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzęnie jej wazności,

2. Ptzyjęcie porządku obrad sesji.

3. Prz/jecie protokołu z poprzedniej sesji,

4. Podjęcie uchwał w następujących sprawach:

1l iatwierdzeńaaneksu do planu odnowy m. Leszczyny,

2l zatwierdzenia aneksu do Planu odnowy m. Krajno Parcele,

3l zatvietdzenia aneksu do Planu odnowy m. Wola Jachowa,

4l utworzenia Gminnego pruedszkola w m. cedzyna,

5l zmiany do uchwĄ w sprawi e zatńerdzenia Stafufu SZQS,

6l uzupetnienia Statufu Gminy Górno,
7l zńęniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej,

8l zmianw buóżecie gminy na 2010 r,

9l wykupu działek * *. Krajno Zagórzepod budowę przepompowni i zapŁaty

z tytułu ustanowienia służebności gruntowej

10l najmu nieruchomości w m. cedzyn a orazwyrżeni a zgody na odstąpienie

od obowiąpku przetargowego trybu zawarcia umowy,

1ll aniany do uchwaf zaŃerdzającej Gminny program Rozwią3ywania

problemów Alkoholowych i Narkomanii w Górnie na 2010 rok,

i2l *pro*adzenia zmiany do Statutu Zespołu Ośrodkow Zdrowia.

5. Informacja Wojta zdzińalności w olaesie międzysesyjnym,

6, Interpelacje, wolne wnioski.
7 . Odpowie dzi na interpelacje.
S. Zalnkrlięcie obrad sesji.

Przebieg obrad sesji:

Ad.1 . Cńerdziestą drugą sesję Rady Gminy w Górnie otworzył i przewodniczył



obradom pan Jan Sikora przewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził, że w sesji

bierzę udział 14 radnych-- Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad'). Do projekfu porządku obrad sesji pan przewodniczący Rady Gminy

zawnioskÓ*uł o przeniesięnie p-pktu 12 w p-kcie a tj podjęcie uchwałY w sPrawie

wprowadzenia zrrriany do Statutu ZOZna p-pkt 1 na wniosek pani Dyrektor ZOZv,

naaa Gminy w głosowaniu 15 zaprzyjęła z$oszoną zmianę.

pan radny Henryk Klimek zgłaszawniosek o przeniesienie punktu dotyczącego

zatwierdzenia aneksu do Planu odnowy m. Krajno Parcele na następną sesją

ponieważ brak wniosków mieszkńców iludzie nie wiedzieti o zebranirr/ nię zgłosili

wnioskow, nie uwzględnione są sprawy KGW w przyszĘm domu kultury /chodzi o

pomieszc zeńaara 
"iit, 

jar również dla OSĘ brak zapisów o sz-kole - mieszkńcY

Krajna domagają się zebrania wiejskiego.
pan wojt _ odbviy ,ię a*u zębrańawiejskie w tym temacie, a składając taki wniosek
pan radny jest przeciwny ubieganiu się o środki z U.M. na inwestYcję w Krajnie -
termin st<łaaania ich uptywa25 ęzerwca dlatego teżna dziś sąprrygotowane trzy

aneksy do planów poszczegolnych miej scowości,

Pan pizewodniczący Rady-Gminy nlrócłuwagę, że nie jest to temat do dyskusji do

prryjęciaporządkuburą a skoro jest możliwość pozyskania środkow i okreŚlonY

i..Ń" to nalezy jąprryjąói zatwierdzić aneksy, natomiast w każdej chwili Plan
możma uzupełniać j est otwarty.
Rada Gminy jednogłośnie 1 5 zaprzyjęła całość porządku obrad sesji,

Ad.3. protokoł z poprzedniej sesji Rada Gminy przyjęłajednogtośnie |5 za_

Ad.4 . 1 /pan Wojt j ako przewodn iczący Rady Społecnrej ZoZ nadmienił, że na

ostatnim po*iedróniu ńada Społeczna na wniosek pisemny pani Dyrektor ZoZu
podjęła.riłr-ułę w sprawie wykreślenia ze Statutu Zozzapisu dotyczącego kontroli

irn*ro* ej Zoż prrZrbiegłego rewidenta co 5 lat, uchwała ta musi bYÓ zatvłierdzona

ptzezRadę Gminy.
brojekt uchwaĘ w sprawie wprowadzenia zmiany do Statutu ZOZ przedstawiła Pani

Janina Rubak wiceprzewodnicząca Rady Gminy,

Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr )0IV213ll0 w załączeniu.
pani Dyrelłar ZaZu Alfreda Zawierucha Rubak podziękowała Radzie za Podjęcie

tej uchwaĘ poinformowała Radnych, że wymog_tej kontroli finansowejprzez

bńgłego ńe dotyc zy naszych ośrodków zdrowia bo nie spełniająwymogów ustawY o

rachunkowości Ź zooor jednostka naszanie spełnia wymogów art.64 ust.l pkt 4

wyżejcytowanej ustaw} bowiem nie zatrudniamy ponad 50 osob personelu, jak

również nie mńy zysku ze sprzedazy usług 5.000.000 EUR9 roczrrie, dlatego

poprosiliśmy o *p.o*udrenió te.j ,^i^y. Ostatnia kontrola była 5 lat temu bYł

badanu bilans bi.'gły rewident b}ł zaskoczonyjego wynikami, kontrola bezŻadnYch



zastzeżęń, koszt 6.000 ńterazjuż kontrola biegłego to kwota 10.000 zł ktorąnaleĘ

wypłacić, wydatek dodatkowy i w sumie nie pofizebny, sprawazdania finansowe są

snaaane .o-k*anał do UG, i środki te możnlawykorzystać w inny sposób np, na

dokończenie remontu w ośrodku zdrowia w Radlinie, gdńe wymienione zostĄ
okna i drz\łri, teraznaleĘ wyremontować dach bo się leje i elewację zewnętrzną

budynku, które to wykonająwe własnym zakresie,

2/Aneks do Planu odnowy m. Leszczyny przedstawił pan Wojt, który nadmienił, że

w zwią,zku z obchodami ąoo _ lecia kościoła w Leszczynach, które będąw m_cu

sierpniu, na wniosek stowa:zyszeniai radnego uzupełnia się plan odnowy o zapis

zagóspodarowanie placu parkingu wokół Kościoła,
pń więsław Skalski nad^mienił, ze są to złniany redakcyjne przede wszYstkim )

wprowadzono opis centrum miój scowości, opis planowany ch zadań inwesłcYjnYch

tu u"upełniony Ó zapis projekt i zagospodarowanie centrum miejscowości Leszq4ly,
pruo * kżdeichwiri mbze być uzupełniany przez.mieszkńców, dziśnńeży

zatwierdzić te aneksy poniewaz obńgpje nas tenrrin do25 czerwca ńoŻęnia

wniosków wrazz aneksami do urzędu Marszałkowskiego.

Pan skarbnik poinformował, że sąńżne kwoty dotyczące planowy9h inwestycji w

opiri. budowa chodnika 680.000 w harmonogramie 1.130.000 ń, dotYczY to równieŻ

placu zabaw,ktore lavoł na|eĘ przyjąó,

bap pan Skalsńnabzy przyjąór.*óil" opisu łrarmonogram będzie poprawiony,/

Projekt uchwaĘ * ,p.uń. ńtwierdzenia aneksu do Planu odnowy m. Leszczyny

przedstawił pan Jan Sikora.
iąada Gmin} w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr )(Llll2lŁDarc

3/ pĄekt uchwaĘ w sprawie zatwierdzeniaaneksu do planu odnowy m, Krajno

Parcele przedstawił pan Jan Sikora.
Pani Anna Michalń wicewójt Gminy nadmieniła, że w tym temacie w Krajnie

oouvto dwa zebrania wiejskijpo-r"uoo sprawę utworzenia Gok w byŁym domu

spoiojnej starości, mieszkańcy wyrazili akces y t9J sprawie,
pan Wojt _ we wszystkich trz;ch miejscowościach odbyto po dwa i trzy zebrańa

dotyczące planu ońowy, ale należy powiedzi eó, że ostatnie w Woli Jachowej zeszło

na inne sprawy, tęraz riórvnusię w Krajnie lokum dla strazy i KGW wiemy kta za

Ęm zabiegd, zpan radny H."ryt Klimek nie uczestni czył w ostatnim zebraniu. PÓki

co na dziś mamv t:.anós*i osp na terenie gminy i wystarczy, a jeśli chodzi o

ńajrro nie ma jóa"os*i straży nie spehria wymogow. Wydano już 40,000 złna
pókt budynku lgoy do pozyskania środków inaleĘ dńńuć.
ir- rł.orvf ruimJt< stwieidzii, że wójt mówił, żę może być dobudowany budynek

dla strazy i tylko tego chce.
pan Marian Grzegjec członek ZaruądlGminnego oSP stwierdził, Że jest w strŻY

od 40 lat i nigdy iie sĘszał, by istniało oSP Krajno, nigdy nie byĘ zbierane i

odprowad"un. Śkłu dki, zuej.Śfio*uo. jako jednostka, chyba że teraz chce utworzYĆ



cnvartąjednostkę OSP ale wtedy strń zsżre buóźet gminy.
pan Wiesław Skaiski nadmienił, żęnie moze byc zapisu hasła ,,staż'w planie.
pan Jan Sikora stlłrierdził, ze jeśli chodzi o Wolę Jachowąto w ostatnim zebraniu nie

było słowa o planie, a tylko polityka, alętzęba się liczyć z @yką bo taka jest

pblityku, jest nacisk na wójń i radnych, że nie aobiono wszystkiego, dzisiejsze

ao.k*y zitwierdzimy skoró jest możliwość pozyskania środkow na inwestycje

zapisane w planach.
naaa Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła ry/w uchwałę.

Uchwała Nr )0ll/2l5l20l0 w załączeniu.
4/ projekt uchwaĘ w sprawie zatwierdzenia aneksu do Planu OdnowY m. Wola

Jachowa przedstawił pan Jan Sikora.
Rada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr )GIV216l2aa w zńączeniu do protokołu,

5/ Sprawę utworzenia przedszkola gminnego w Cedąmie przedstawiła Pani Anna

Mic'halsku, któ.u poinformowała, że Rada Gminy juz wcześniej Podjęła uchwałę o

jego utworzeniu Ód dnia 1 września 2010 w nowo wybudowanym budynku szkoĘ w
"cJa"vni.. 

Na dzisiejszej sesji należy przyjąć Statut na podstawie którego będzie

dzińńanowa jednor*i organuacyjni gnlny. Zgodnie z ustawą o systemie oświaĘ

winien byó ogios zony konkurs na dyrektora tej placówki, ale ponieważ mieŚci się w

budynkuszkoły podŚtawowej organ prowadzący może powierzyć na okres l0 m_cy

obowiązki dla 
-d/rektora 

szkoły. Wszystko zależy od tego jaki będzie nabór, moze

być koŃurs na dyrektora placówki, jak równieżmożnautworzyó zesPÓl itakZe

koŃurs.
pan Jan Sikora zapytŃile zaplanowano oddziałów, jaka jest możliwoŚÓ lokalowa.
pani A. Michalska poinform owńa,zęprojekt zakładadwa oddziały Po 25 Ózieciw

oddziale, o tym decyduje się przy zatńerdzaniu arkusza organizacyjnego na dany rok

szkolny.
Pan Slojt poinformował, ze dyrektor szkoĘ będzie jednocze9nie dyrektorem

pr"edsńoia, bo dla dwoch nauczycieli nie będzie powoĘwał dyrektora.
pani radnaAnetaDudzik stwierdziła,żebędzie jeden oddział 25 dziecl będzie

zapewniony katering żywieniowy, gdziebędą dzieci na górze, cz! na dole, winny być

niputerze, ale swiettióa nie jest jeszczęwykończona, bo brak Środków. NastęPna

*p.u*u to lista rezerwowa tS Ozióci brak odpowiedzi dla rodzicow co z chętnYmi

,po"u naszej gminy np. Woli Kopcowej, bo sąchętni,
pani łnna trłńtrańka CIieci z tisty rezerwowej nie spełniająkryteriow jak rownieŻ

dzieci spoza terenu gminy na 1.09. nie Ędąmiały ukończone 3Lata,rodzice

oazymijąodpowieJź. Na chwilę obecną utworzony jest jeden oddńń, taka jest na

rarilpo}'"eba, koszt utrzymaniu to tO0.000 zł na ten cel nie otrzymamY sńwencji,

pozaiym 3a%dzieci z cLdzyny jeździ do przedszkoli i szkoł poza teren gminY.

pan Jan Sikora stwierdził, ze sioro przedsz,kole musi byĆ dofinansowane z budŻefu

gminy inaraziejest jeden oddńń,ttOry wystarczy dla naszych dzieci to niech tak

io"oŚtuoie, dla Óucyctr dzieci dofinansówanie narańejest zbędne, bo wiemY jaka



jest sytuacj a finansowa.
pan Emil Machul zapytńdlaczego w statucie brak zapisu o wprowadzaniu do niego

zmian prizezRadę i wójta, skoro go Rada zatwierdza.

odp.Arkusz orginizac}ioy p.a.y jednostki na kaZdy rok jest zatv,lierdzarlY Ptzez

Wójta.
proiekt uchwały w sprawie utworzenia Gminnego przedszkola w cefuynie

przedstawił pan Jan Sikora.
iąada Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr [II/2I7 Darc w zńączeniu,

6/ Pani Anna Michalska nadmien 1ła, kw zwiąpku z utworzeniem przedsz-kola musi

byó zapewniona obsfuga finansowu, dlut go tez sprawy finansowe_będzie prowadzic

sżos, uv tak się stało-musi wprowadzon} zaPis w tej sPrawie,do Statufu SZOZ.

rrojekt uchwat|w sprawie wprowadzenia zmiany do statutu samorządowego

Zespołu Obsługi Szkfi przedstawił pan Jan Sikora,

Rad'a Gminy w głosowaniu 15 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr )0II/218/2010 w zńączentu,

7i Projekt uchwaĘ w sprawie uzupełnienia Stafutu Gminy o zapis w wykazie

jednostek org^il"yjnych ,, Gminne przedszkole w Cefuynie" przedstawił pan Jan

Sikora.
Rada Gminy w głosowaniu 15 zapodj$awlw uchwałę,

Uchwała Nr )óII/219l20l0 w zńączeńu,

8/ Pan Wójt poinformował, żę musi być zrni1l_a do uchwĄ podjętej w marcu na sesji

o dofinansowanie iemontu'drogi powiatowej krajno pofudniowa porąbki' temat ten

był omawiany na Komisji Rozwoju, po przetargu zwiększyły się koszĘ na kwotę

zio.ooo ń diatego został przygotowany projekt uchwaĘ
projekt uchwaĘ"zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej

przedstawil pan Jan Sikora.
irua" Gmin} w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr )0lV220nan w zŃączeniu,

9l Zmianyw budżecie na 2010 rok przedstawrł pan Skarbnik Gminy który nadmienił,

Ze zwiększa się dochody bud:źetowó w zwiąĄu z otrzymaną dotacją w kwocie

21L,336ż środki unijnó ila GOPS i 11.18&z budzetupństwa tazem222.524 ń jak

również zwiększa się o tę lnvotę wydatki budłetowe /program al<tywizacja

bezrobotnychi, jak,Ó*"i.z przeniesienianakwotę 154,807 ź, m,inn przeniesienie

50.000 ,łrp*iigow Radlinie, na dokończenie zagospodarowania placu szkoln9qo'

zakup motopompy dla oSŁ zmniejszenie środkow na budowę wdk w Krajnie 60,000

na remont drogi'ńwiatowej w rrajnie i zmiany w dziale opieka społeczna,

W nviązku 
" 
t!ńi znianami musi 6vć aktual izacja zńącznkow do uchwĄ



budżetowej.
pan Jerzy jaou, zapytń czy wystarczy środków na remont sali gimnastYcznej i ca z
projektem chodnika przy drodze powiatowej.

ban Wójt na remont iali.ą zabezpieczone środki, natomiast na projekt Powiat nie

wydał warunków, na\eĘ zażądać na piśmie
naca Gminy * gioro*uniu 13 za jednogłośnie podjęła uchwałę w sPrawie zmian w

buóżecie gminy na 2010.
Uchwała Nr )0IV22Urc w załączeniu.

10/ Wykup działek w m. Krajno Zagórzepod budowę przepompowni przedstawiła

pani Barbara Wołczyk - która nadmieniła, żre w m-cu maju rozpoczęta zostńa

inwestycja budowytanalizacji w Krajnie Zagórze, musimy pozyskaó grunt pod

p.".po*pownię jak równi eż drogę dojazdową. chodzi o wykup 4 działęk w tym

i.".Ón po s*z ij.a"u dziaka l21 n2 pod przepompowniQ, z&kwotę 60 ń za 1 m2 l
wydzielone działki z podwórek/, po negocjacjach mieszkńcow wyrazili zgodę na

w}płatę jednorazową z §rtufu ustanowienia służebności gruntowej.
pani raona Dorota rót naomieniła, ze gdy chodziło o lvykup gruntow pod drogę

dojazdową do pól dla mieszkńców Górna była kwota 5a zł za 1m2 uchwĄ nie

pńjęto uo uvłó za drogo, a tu jest kwota 60 ń za jedenmefi dlaczego tak drogo,

ior".rty.3a jóst potrzŃa, ale traktujmy ludzi jednakowo, dlatego chce tę kwestię

wyjaśnic.
pŃ woł czyknadmieniła, że 300m2 to jest teren zabudowany podworka.

Projekt uchwaĘ w sprawie wykupu dzińękpołozonych w m. Krajno Zagórze

pń^urrooycń podbudowę pr"Ópo*powni oraz zapłaĘ z tytułu służebnoŚci

gruntowej przedstawił pan Jan Sikora.
ńada GŃnv w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę,

Uchwała Nr )0II/222l10 w załączeniu.

11/ pan wójt poinformował, że spółka p4 z warszawy wystąpiła do nas o wynajęcie

części aztilł-opow. 0,010 ńu * Ćedąmie na budowę masztu telekomunikacYjnego

/teien obok oczyszcz,atni ściekód ou Ók ., 10 lat za kwotę 1.200 ńm,cnlie. SPołka

obiecuje sponsorowanie naszego Klubu GKS takżę,
pan TÓmaiz Tofil soĘs z Cedryny zapytŃ dlaczego nie byli o tym fakcie

poinformowani mieszkancy, przeci ężtadziałka jest w naszej miejscowoŚci.
-oap. 

Sąto tereny przyległó do o.ryr"czalńiprzemaczenie ich pod inne cele jest

mało prawdopodobne.
pan Jan Sikoia zawnioskował o wpisanie do uzasadnienia dodatkowo - waloryzacji

co rok o wskźnik inflacji.
Projekt uchwały w sprawie najmu nieruchomości położonej w m, Cefuyna oraz

wyrazeni urgody przęzRadę Gminy na odstąpienie od obowią.zku przetargowego

Ębu zawarciaumowy przestawił pan Jan Sikora,

naaa Gminy w głosowaniu 13 za jedno$ośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr )0II/223l10 w zńączeniu.



12lprojekt uchwaĘ w sprawie wprowadzenia zrrriany do uchwĄ w sprawie

zatwięrdzeniaGminnegbprogramuprof ilaktykiiRoałriązywańaproblemów
Alkoholowych i Narkńanii lnedstawiła pani Arya Michalska, która nadmieniła, Żę

chodzi o uzupełnienie zapisu, ze członkowie GkRpA na ldziń w posiedzeniach

komisji mająwynagrodzenie'dietę 80 ż brutto zgodnie z wcześnięj podjęĘuchwałą,

Rada bmin|* głos"owaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Ni >a.iVZ24l10 w zńączeniu do protokofu,

Ad.5. pan Krzysiek Janusz mieszkaniec wsi Radlin wrazz delegacjąprzedstawił.

prout.* mieszkń ców zdrogą dojazdowej do poł Radlin ogrodzenie /suPernatal Pan

i** zagradziłdrogę i nie pózrvńaprzejezdżać twierdząc,że to jest jego grunt,

pani Barbara wołci}t nadmieniła, ie osoba ta nabyła grunt wraz z częŚciądrogi

gminnej, geodetapopehrił błąd, nie jest to droga€minną a wewnębzna o różnych

szerokośc iachtnry supernata, na pewno jeszcze dziś będzie wizja na miejscu,

Pan Janus zBednuzŚoły, stwieioził , żś namapach z 1937 roku jest wydzielona ta

d.og", tam mają być tereny budowlane, jakim prawem mógł zagrodzić isniejąca

drogę, jak lidzie mają dojechaó do pól,
p*§Óit nadmięni i, ,e drogi wewnętrzrę nie mają statusu drós gminnych, ale ma

nadzieję, że sprawa zostanió porytywnie załat\ł.iona, jeszcze dńś będzie wizja na

mi;jscąleśli nabywca nie *yrń zgody na odstąlienie gruntu sprawa trafi do sądu,

Następnie ran wÓ3t Gminy ńożyłiiformacj e z dziŃalności międzysesyjnej, zostńy

u.t yione 4 uchwń * ,p.u*i. uchwalenia planow zagospodaro-wania z ostatniej

,.r3i p.".z Wojewodę . Zostńapodpisana umo\il1 z GDDiAw Kielcach na budowę

chodnika w Skorzeszycach w najblizszych dniach rożpooznie ssie inwesĘcja,

Na za]ewi. * c*a"ńie zorganiŹo*u* będzie kąlielisko od sfiony p. Kamilskiej,

Poinformował o awansie naszego GKS do supy A jak rowniez podziękował

wszystkim Radnym, którzy sązaangńo*ń Y Prace 
Klubu, w najbliżSzym czasie

będzie spotkanie z zawodnkami. poruszył problem bezpńskich psów,

Ad.6 i7,W interpelacjach głos zabralri:

1. Pani radna Janina Rubak zapytŃaco z drogą grninną któ3 zaorywń p,Pioro

Wola Jachowa _ Gorno paróóte. Sprawa z$oszonana policję. ponowiła temat

tablicy o nrrmerach posesji przy otaczarc,e,

2. paniDanuta Jaros *Ółty, i nęc"kowazgłasza ustawienie przystanku dla busa w

komornikach.
3. pani rana Małg orzatastępnik z$aszazabraniewiaty przystaŃowej krajno

pogorzele, jairo*niez uitawienie taulicy informacyjnej dla turystów na

punkciewidokowym. , 1_
4. pan Jan Sikora zgiosił ,żeprzewrocona jest wiata przystankowa na prywatnej

posesji w Woli Ja'chowe: ,* zewłaściciel prosi o jej zabranię zposesji, a

pozostawienie tylko znaku przystanek,



5. pan radny Emil Machul ponawia wniosek od2a07 roku o naprawę przePustu

przy oZw Radlinie, proii o 1 samochod klińca na drogę gminna do gazowni.

6 Pan radny Piofi Gil zgłasza naprawę przepustow ażurów przy nowo

wybudowanym chodniku po ui.*uch, w ramach gwarancji. Wnioskuje o wiatę

przystankową do Leszczyn zKrajna.
7 . pńradny Sławomir Safio podziękowń zawykonane prace drogowe, zgłosił

zńezpieczenie chodnika przy drodze krajowej w woli Jachoryej

8. pan Tomasz Tofil soĘs iC"aryny z$aszaproblem dojazdu do pol w zrviązlru

z budową drogr szybkiego ruchu, jak rownież wysypanie klińca na drogę

CedzynaWola Kopcowa
9. pan iózefGołuch sołtys zKrajnaZagórze zg}asz,azamulenie rowrr przy PoSeSJl

nr 48, jak rowniez wysypanie klińcem drogi dojazdowej do pol lbiała droga/.

1q.pan lirrv Janus wnióskuje o wystąpienie pisemne do Powiafu w sPrawie

remontu drog powiatowój w Skorzeszycach po powodzi sąwyrwy w asfalcie,

jak rowniez pisemnie do Powiatu o uzasadnienie dotyczącę wsfizYmania

decyzjibudowy chodnika prry tej drodze.

ll.panradny Jan zielonkaz$aszazapadniecie drogi przy przep9scie przy posesji

w 1tw Skorzeszycach - droga powiatowa, wnioskuje o nobienie Porządku
prTy ,bńamie" liozebraóprzepusty, bo zatapiane jest 3 posesje/.

l,Z.panJanusz Bednarz sołtyJz Radlina z$aszaodmulenie rowów od nr 135-155

jak rowruez ustawienie wiaty przystankowej po ostatnim wypadku /rozebrano i

nowej nie ma/.

Na w/z interpelacje udzielili odpowiedzi pan Wójt i paoi B Wołczyk
pani Barbara Wołci yk ńozyła informację dotyczącą nńycia mienia komunalnego

połozonego w m. CÓdzyna o pow. 0,7726halinformacj aw zńączeńul,

Ad.8. po wyczerpaniu się wszystkich punktow porządku obrad sesji pan Jan Sikora

przewodn iózący nady Gminy zan:frrrĄ obrady cńer dziestej dru giej se sj i Rady

Gminy.

Na tym protokół zakanczono i podpisano.
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